

Title (en)

POUCH MADE FROM A HEAT-SEALING MATERIAL, PROCESS FOR PRODUCING SUCH POUCH AND SIMULTANEOUS PACKAGING OF A PRODUCT.

Title (de)

GESCHWEISSTER FLEXIBLER BEUTEL UND VERFAHREN ZU SEINER GLEICHZEITIGEN HERSTELLUNG UND FÜLLUNG.

Title (fr)

POCHE EN MATIERE SOUPLE THERMO-SOUDABLE, ET PROCEDE DE REALISATION D'UNE TELLE POCHE ET DE CONDITIONNEMENT SIMULTANE D'UN PRODUIT.

Publication

EP 0460039 A1 19911211 (FR)

Application

EP 90903855 A 19900216

Priority

FR 8902284 A 19890222

Abstract (en)

[origin: FR2643340A1] According to the invention, the pouch is produced from a tubular sheath (1) sealed by two closing seams (2) perpendicular to the longitudinal axis of the sheath. Said pouch comprises at least one, and preferably three, transversally holding seams (4) perpendicular to the plane of the closing seams and crossing the latter near their end.

Abstract (fr)

La poche selon l'invention est réalisée à partir d'une gaine tubulaire (1) fermée de façon étanche par deux soudures de fermeture (2) perpendiculaires à l'axe longitudinal de la gaine. Selon l'invention, elle comporte au moins une, de préférence trois, soudures de maintien transversales (4) perpendiculaires au plan des soudures de fermeture et croisant les soudures de fermeture au voisinage de leur extrémité.

IPC 1-7

B65B 9/10; B65D 75/12

IPC 8 full level

B65B 9/20 (2012.01); B65D 75/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 9/20 (2013.01); B65B 9/2035 (2013.01); B65B 9/2042 (2013.01); B65D 75/008 (2013.01); B65B 9/2056 (2013.01); B65B 2220/12 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9009933A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2643340 A1 19900824; EP 0460039 A1 19911211; WO 9009933 A1 19900907

DOCDB simple family (application)

FR 8902284 A 19890222; EP 90903855 A 19900216; FR 9000113 W 19900216